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@minvws.nl]

Als het maar niet dubbel gebeurt en door mensen die wiel opnieuw uitvinden.

ver:IE) ETE ins >

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 10:44

Aan:[NESEBREET@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: De feestdagen in Coronatijd 0.3

Klopt. Tegeljjkertijd: eenzaamheid 1s te smal. Gaat erom dat we omkijken naar elkaar (breed en vooral in kersttyjd
reflectie daarbij stil te staan en wat acties te doen). En aangezien kabinet al campagne heeft gedaan op aandacht voor

elkaar (hoe beroerd afgestemd dan ook) is het toch beter maar bij die terminologie te blijven denk ik, en het dan vanuit dit

huis vorm te geven.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 06 nov. 2020 10:38 AM

Aan: IENFTEEEDERED@ winvvs n>
Onderwerp: FW: De feestdagen in Coronatijd 0.3

Leest toch wat anders dan wat we voor ogen hadden...

Dat aadnacht vor elkaar dat was toch aleen maar campagne en dag in Den Bosch?

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 10:15

@minvws.nl>

@minvws.n!>;

[EEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: De feestdagen in Coronatijd 0.3

Net door gevraagd om even aan te sluiten bij overleg met[EEE+ minister.

Dit ging vooral over maatregelen tijdens kerst/ oud-nieuw en het proces. Er was wat onduidelijkheid in wie welke opdracht nu

had hieromtrent.

Minister heeft het volgende verzocht mbt het ‘kerstarrangement’:
-  Pakket aan maatregelen (bezoekomvang, restaurants wel/niet etc)
- Met flankerend beleid er om heen

- Label ‘aandacht voor elkaar’ gebruiken om daaronder actie ‘een tegen eenzaamheid’ onder te laten plaatsen vinden.

Voorkomen dat er vanuit het kabinet verschillende projecten naast elkaar komen. Het met elkaar vervlechten.
= Opdracht aan [Eis om dat ‘vervlechten’ te doen van de maatregelen en flankerend beleid tot één kerstarrangement.
- Over twee weken naar Kamer. En volgende week vrijdag in MR.

Daaruit lees ik het volgende af:

- Wij gaan vanuit VWS aan de slag met plan voor de feestdagen met de partijen in het EtE netwerk en leveren dat onder

de vlag van ‘aandacht voor elkaar’ bij Ven] aan om te vervlechten met de maatregelen.

5.1.22 )SEED© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 6 november 2020 09:34

) minvws.nl>;

@minvws.nl>;[IGS BEE invws.o>
Onderwerp: RE: De feestdagen in Coronatijd 0.3



971835

Nee hoor, ik heb tegen minister al even gezegd dat...

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEE @minvws.nl>

Datum: vrijdag 06 nov. 2020 9:32 AM

@minvws.nl> |EEEGEKET)BERETios ol,
(@minvws.nl>
@minvws.ul>[ESE-BEEEDN© minvws.ol>)

Onderwerp: RE: De feestdagen in Coronatijd 0.3

IEEEZRij vraagt mij contact op te nemen metIEEEZIMmaar ik zie dat je dit nu toch weer zelf gaan doen?

Verzonden: vrijdag 6 november 2020 09:18

Aan: 2 EEE© inves. -;IEEEBEE© invws i>;
cc: hE a: )SEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: De feestdagen in Coronatijd 0.3

Zometeen schuif je ook aan bij gesprek met [EEXEEIMbegrijp ik, heel goed. Ik heb al even gezegd dat Andacht voor Elkaar en EtE

tapelt ook naar veld en EtE een sterker netwerk heeft.

Punt van discussie zal zijn verhouding tussen de maatregelen voor ruimte (bezoek ontvangen verruimen-OMT) en hoe je dingen
daarom heen arganiseert. Ben zelf meer van school: beperking zal blijve, hoe maakt je daar samen het beste van (ben bevreesd

voor superspreading en dan hebben in januari een derde golf, met nog meer belasting van zorg).

Kunnen we ook zorgpartijen betrekken zowel om die reden maar ook omdat het gezellig moet zijn in de zorg.

Vind het een mooie aanzet. En de vlak EtE is dus goed, maar eenzaamheid is ook wel beetje zwaar. Je kunt ook zeggen “samen

kerst”of “Effe gezellig”.

Verzonden: donderdag 5 november 2020 17:01

Aan: : JEEI ominvws i>;IEE)BEEXEo inv. >;IEEE
cc: it JEM om invws.n-;EEN minvws.nl>

Onderwerp: De feestdagen in Coronatijd 0.3

Hierbij een conceptvoorstel voor kerst/eenzaamheid. Vandaag gesproken metEEE EEE (hictalieen),
JenV (aandacht voor elkaar, NCTVE) en de VWS collega’s. Een korte weergave van die gesprekken zit in dit documentje.

Vrijdag polsen we de ouderenorganisaties. Maandag spreken we de vrijwilligersorganisaties + nietalleen partijen.
Het zou mooi zijn als we maandag een beeld hebben hoe de minister hier tegen aankijkt zodat we dat mee kunnen nemen in de

gesprekken.

Als jullie nog punten hebben kan dat nog verwerkt worden, en anders de vraag of het via een handige route bij de minister kan

landen?

Groet,


